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Protokół Nr LVIII/2024 

 

z obrad LVIII sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

31 stycznia 2024 roku w budynku Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małkini 

Górnej pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1230, a zakończyła o godzinie 1930. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – Adwokat  

- Pan Mariusz Kozera – Zastępca Dyrektora do spraw inwestycji MZDW 

- Pan Tomasz Grzechnik – Dyrektor Rejonu Drogowego Węgrów – Siedlce MZDW  

- Pan Jacek Jaworski – Kierownik Projektu MZDW 

 

Punkt 1 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad:  

 

Pani Wójt złożyła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie punktu 3 tj. 

Przedstawienie informacji dotyczącej aktualnej sytuacji powodziowej w Gminie Małkinia 

Górna. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek. Głosowało 14 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu 

 

Pan Zbigniew Nietubyć złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 5 tj. 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

starzaków ratowników OSP z terenu Gminy Małkinia Górna. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek. Głosowało 14 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LVII sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 13 grudnia 2023 r. do 

31 stycznia 2024 r. 

3) Informacja dotycząca aktualnego stanu powodziowego w gminie Małkini Górna. 
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4) Stan zaawansowania prac na drogach wojewódzkich prac na drogach wojewódzkich na 

terenie gminy Małkinia Górna, w szczególności drogi nr 627 - informacja 

przedstawicieli Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

Gminy Małkinia Górna. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Małkinia Górna 

do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2024 ogłoszonego przez 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich a 

także sposobu ich rozliczania. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju i Promocji Wolontariatu w 

Gminie Małkinia Górna na 2024 rok.  

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego program 

opieki nad zabytkami Gminy Małkinia Górna na lata 2022-2025. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady wyznaczania 

składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji.  

11) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Małkinia Górna. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Małkinia Górna, na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym.  

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2024 - 2037. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Małkinia Górna na 2024 rok. 

15) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2024 rok.  

16) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

na 2024 rok.  

17) Wolne wnioski i sprawy różne 

18) Zamknięcie sesji. 

Do obrad dołączył radny Krzysztof Kołota.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 13 grudnia 2023 roku do 31 stycznia 2024 roku. 

 

Punkt 3.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy - przedstawiła informację dotyczącą aktualnej sytuacji 

powodziowej w gminie Małkinia Górna.  
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W dyskusji udział wzięli: pani Bożena Kordek – Wójt Gminy, pan Leszek Dębek, pan Jacek 

Bogdan, pan Mirosław Niedźwiedź, pan Józef Jagiełło, pan Arkadiusz Murawski, pan Zbigniew 

Nietubyć, pan Dariusz Malec, pan Zbigniew Horyń. 

 

Punkt 4. 

 

Pan Mariusz Kozyra Zastępca Dyrektora do spraw inwestycji MZDW oraz pan Tomasz 

Grzechnik Dyrektor Rejonu Drogowego Węgrów – Siedlce MZDW Mazowieckiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich Węgrów Siedlce przedstawili informację dotyczącą stanu zaawansowania 

prac na drogach wojewódzkich prac na drogach wojewódzkich na terenie gminy Małkinia 

Górna, w szczególności drogi nr 627.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Józef Jagiełło, pan Leszek Dębek, pan Mirosław Niedźwiedź, 

pan Mirosław Wróbel, pan Zbigniew Nietubyć, pan Jacek Bogdan, pan Marcin Zawistowski, 

pan Tadeusz Papuga, pani Urszula Fidorczuk.  

 

Przewodniczący ogłosił 20 minut przerwy. 

 

Pani Halina Rytel – Skorek przedstawiła sylwetkę podpułkownika Karola Frycza i poprosiła 

aby w przyszłości, kiedy powstanie dworzec kolejowy w Małkini Górnej nazwać go jego 

imieniem. 

 

Pani Bożena Kordek – podziękowała Pani Halinie Rytel – Skorek za inicjatywę. 

 

Obrady opuścili radny Jerzy Maliszewski, Mariusz Rytel-Andrianik.  

 

Punkt 5. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – Radny Rady Gminy - omówił projekt uchwały. 

 

Pan Marcin Zawistowski złożył wniosek o zakończenie dyskusji w sprawie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Małkinia Górna.  

 

Wniosek przyjęto. Głosów za:8, wstrzymało się: 0, przeciw: 5. Głosowało 13 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Pan Marcin Zawistowski złożył wniosek o skierowanie uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Małkinia Górna do gminnych komisji oraz do 

ZOSP RP. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Wniosek został odrzucony. Głosów za: 6, wstrzymało się: 0, przeciw: 7. Głosowało 13 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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W dyskusji udział wzięli: pan Marcin Zawistowski, pan Zbigniew Nietubyć, pan Józef Jagiełło, 

pan Leszek Dębek, pani Urszula Fidorczuk, pani Bożena Kordek – Wójt Gminy, pan Arkadiusz 

Murawski. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 435/LVIII/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Małkinia Górna. Głosów za: 7, przeciw: 3, wstrzymujących się 3. 

Głosowało 13 radnych. 

 

Po podjęciu uchwały głos w sprawie zabrał pan Piotr Konferowicz – Komendant Gminny ZOSP 

RP, pan Zbigniew Nietubyć, Pani Marzena Michałowska – Adwokat. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej  – 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 436/LVIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Małkinia Górna do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2024 ogłoszonego przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. Głosowało 13 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej – 

omówiła projekt uchwały.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy - złożyła wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 

przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich a także sposobu ich rozliczania, zgodnie z 

treścią wniosku. 

 

Przewodniczący odczytał treść złożonej autopoprawki. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 13 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  
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Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 437/LVIII/2024 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich a także sposobu ich rozliczania. Głosowało 13 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 8. 

 

Pani Wiesława Augustyniak – Inspektor do spraw społecznych, ochrony zdrowia, kultury oraz 

współpracy z organizacjami pozarządowymi – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 438/LVIII/2024 w sprawie przyjęcia Programu 

Rozwoju i Promocji Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 13 

radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 9. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej 

i Rewitalizacji – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłosie podjęła uchwałę 439/LVIII/2024 w sprawie zmiany przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Gminnego program opieki nad zabytkami Gminy Małkinia Górna na 

lata 2022-2025. Głosowało 13 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej i 

Rewitalizacji – omówiła projekt uchwały.  
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W dyskusji udział wzięli: pan Józef Jagiełło, Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 440/LVIII/2024 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego zasady wyznaczania składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji. 

Głosowało 13 radnych. 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 11. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej i 

Rewitalizacji – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Jacek Bogdan, pan Marcin Zawistowski, pan Józef Jagiełło, pan 

Leszek Dębek. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 441/LVIII/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Małkinia Górna. Głosowało 13 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Punkt 12. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy  – omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 442/LVIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosowało 13 

radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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Obrady opuścił radny Arkadiusz Murawski.  

 

Punkt 13. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Józef Jagiełło, pani Bożena Kordek – Wójt Gminy, pan Leszek 

Dębek, pan Mirosław Niedźwiedź, pan Zbigniew Nietubyć, pan Jacek Bogdan, pani Aldona 

Sikorska, pan Adam Pławski. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 443/LVIII/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 - 2037. Głosowało 12 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 14. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy  – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 444/LVIII/2024 w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 12 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 15. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy – omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 445/LVIII/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Gminy na 2024 rok. Głosowało 12 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 16. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy – omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  
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Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 446/LVIII/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2024 rok. Głosowało 13 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 17. 

 

Obrady opuściła radna Dorota Koroś.  

 

Pan Mirosław Niedźwiedź:  

1) Czy brała Pani udział w konsultacjach z Komisarzem Wyborczym dotyczących 

podziału gminy na okręgi wyborczych 

Pani Wójt poinformowała, że nie uczestniczyła w konsultacjach dotyczących podziału 

na okręgi. Postanowienie otrzymaliśmy w piątek 22 grudnia w godzinach popołudniowych.  

 

Pani Anna Spalitabaka poinformowała, że od 2018 r. podział gminy na okręgi wyborcze leży 

w kompetencji Komisarza Wyborczego. Zasady podziału w 2018 r. były takie same jak obecnie, 

z tym że zmieniła się liczba mieszkańców w okręgach. Taki podział wynika z wzoru 

matematycznego. Postanowienie wpłynęło do Urzędu Gminy 22 grudnia, co było dla nas 

zaskoczeniem. W dniu 27 grudnia postanowienie zostało opublikowane w BIP i przesłane 

do radnych.  Termin na odwołanie to 3 dni od  dnia opublikowania w BIP Państwowej Komisji 

Wyborczej.  

Pan Józef Jagiełło:  

1) Dlaczego do tej pory nie otrzymaliśmy odpowiedzi na wnioski do budżetu na 2024 r.  

Pani Wójt: Dlatego że wszystkie nasze ręce skoncentrowane były ostatnio na powodzi. 

Przygotowane są projekty odpowiedzi i otrzymacie je lada dzień. Z 14 zgłoszonych przez Pana 

spraw ujętych są 1 lub 2 sprawy.  

2) Czy nasza gmina posiada informacje na temat możliwości zwrotu do wymiaru podatku 

rolnego ogłoszonego przez Prezesa GUS na 2024 rok. Taki zwrot zapowiedział minister 

rolnictwa.  

Pani Marzena Kulesza: na ten moment nic nie wiadomo o takim zwrocie.  

Pani Wójt: do nas muszą przyjść pisma, chyba że to ustawa i ma charakter wiążący, ale 

to sprawdzimy.  

3) Elewacja Urzędu Gminy jest bardzo brudna, czy zostanie umyta w tym roku.  

Pani Wójt: Trudno powiedzieć jakie decyzje zapadną. Na ten moment jest jeszcze zima, mamy 

czas. Ocenimy jakie to są koszty i zobaczymy jak możemy to zrobić systemem gospodarczym.  

4) w nawiązaniu do pkt 3 informacji z działalności dotyczącego spotkania z Mikołajem 

w Kańkowie, wskazał, że rodzice skierowali do niego uwagi, że zabrakło prezentów 

dla części dzieci. Dzieci czuły się zawiedzione. Dlaczego taka sytuacja miała miejsce.  
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Pani Wójt: Firma organizująca spotkanie poinformowała mnie, że oprócz dzieci z Kańkowa 

i Zawist Podleśnych pojawiły się też dzieci z innych rejonów. Prezes firmy postara się 

wynagrodzić tę sytuację. 

5) Czy wystąpiła Pani pisemnie do Starostwa w Ostrowi Mazowieckiej w sprawie 

współfinansowania drogi powiatowej  Daniłowo – Orło po 23 listopada 2023 r. tj., po 

sesji, w której uczestniczył Starosta.  

Pani Wójt: Będziemy finansować tę drogę w ramach kwoty, którą nadpłaciliśmy na drogę 

w Prostyni w wysokości 700 000,00 zł.  

6) Kiedy nastąpi załatanie dziur w drodze gminnej na ul. Sobieskiego, na jesieni nie było 

to do końca wykonane. Mieszkańcy zgłaszają uwagi. Na drodze Daniłowo – Orło 

powiat łatał już dziury, takie prace trwały też na drodze wojewódzkiej.  

Pan Adam Pławski: otrzymaliście dzisiaj Państwo informację o otwarciu w dniu 2 lutego 

2024 r. ofert na bieżące utrzymanie dróg. Po podpisaniu umowy i sprzyjających warunkach 

atmosferycznych będziemy łatać dziury.  

Pan Leszek Siwek:  

1) podziękował w imieniu swoim i mieszkańców za oddanie drogi Glina Bielawy; 

2) wskazał, że bardzo mu przykro, że Przewodniczący nie dopuścił go do głosu w temacie 

powodzi, gdyż wystąpiła ona w szczególności w jego okręgu. Podziękował strażakom 

za potężny wysiłek, układanie worków, jednocześnie przeprosił za negatywne emocje 

mieszkańców. Poruszył temat obwałowania rzeki oraz przypomniał, że na większości 

sesji wnioskował o to aby nie rezygnować z projektu wału przeciwpowodziowego, 

a ograniczyć go do budowy w miejscowości Klukowo Morgi. Omówił uwarunkowania 

rzeki Bug.  

Pan Leszek Debek – wskazał, że również jest zaskoczony nowym podziałem. Podział ten 

sprawił, że miejscowość Małkinia Górna straciła dwa mandaty. Zdaniem radnego 

zastanawiający jest fakt, że postanowienie to zostało przekazane 22 grudnia 2023 r. tak by nie 

było możliwości odwołania się.  

Pan Zygmunt Kazanowski – sołtys sołectwa Klukowo – wyraził opinię na temat działań 

podjętych przez Gminę w okresie zagrożenia i stanu powodziowego.  

Podjęto dyskusję na temat zagrożenia powodziowego i podjętych działań, w której udział 

wzięli: pani Wójt, pan Cezary Pietrzak, pan Zygmunt Kazanowski, pan Rafał Dąbrowski, pan 

Jacek Bogdan.  

Pani Lucyna Narewska – sołtys sołectwa Zawisty Nadbużne:  

1) czy każdy musi indywidualnie się podłączać do kanalizacji czy będzie jedna firma 

Pani Wójt: zamieszczona została pełna informacja na stronie. Przetargi zostały ogłoszone na 

samą budową sieci. Otrzymaliście Państwo instrukcję, są dwa rodzaje przyłączy: ujęte 

w projekcie i te które zostały zgłoszone w trakcie budowy kanalizacji. Musicie Państwo uzyskać 

akceptację przebiegu przez administratora, którym jest ZGKiM. Wybór wykonawcy należy 

do właściciela posesji. Włączenie do istniejącej sieci kanalizacyjnej następuje pod nadzorem 

administratora. Poprosiłam Prezesa by przygotował kalkulację wykonania przyłącza.  

2) Jak działa kanalizacja, bo w chwili wylania wody na łęgi ze studzienek zaczęła wybijać 

woda.  
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Pani Wójt: Nie wszystkie przepompownie zostały uruchomione, jeżeli będą działy wszystkie 

taka sytuacja nie powinna mieć miejsca.  

 

Pan Marcin Zawistowski: podziękował panu Michałowi Perzynie Prezesowi ZGKiM oraz 

pracownikom zakładu za pomoc i zaangażowanie przy zagrożeniu powodziowym.  

 

 

 

Punkt 18. 

 

Przewodniczący zamknął LVIII zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

                Jacek Bogdan 

Protokolant 

Urszula Rytel  


